


加強信用卡境外 自動櫃員機服務的保安措施

為提高對信用卡持卡人的保障，香港金融管理局要求加強於境外使用自動櫃員機的保安措施。

由**2013年3月1日**起，所有信用卡於境外自動櫃員機作現金透支之限額將被設定為港幣「0元」。如持卡人需於上述措施生效後使用有關服務，必須於**2013年1月15日**起透過本港、澳門或中國內地貼有此銀通 (JETCO) 標誌  的自動櫃員機或創興銀行之網上銀行(只適用於本行之網上銀行服務客戶)，預先啟動境外自動櫃員機現金透支功能、其生效時期及每日現金透支限額。

請注意，若持卡人於澳門的「銀通」(JETCO)自動櫃員機作現金透支交易則**無需**進行境外自動櫃員機現金透支限額之啟動，而於中國內地的「銀通」(JETCO)自動櫃員機則須視乎個別銀行所選擇的網絡而定，故持卡人在中國內地使用自動櫃員機前，請預先啟動境外現金透支功能。


有關詳情，請瀏覽本行網頁 www.chbank.com 或致電創興信用卡客戶服務熱線 3768 8888查詢。

註：

1. 現時本行信用卡於境外自動櫃員機提款之最高限額為每卡每日港幣10,000元。
2. 如在本港非銀通 (JETCO) 網絡的自動櫃員機提款，無須設定境外提款限額，但可能會被收取費用。

Strengthening Credit Card's Security Measure for Overseas Automatic Teller Machine ("ATM") Service

To enhance the protection to credit card cardholders, the Hong Kong Monetary Authority mandated to increase the security control for using overseas ATMs.

With effect from **1 March 2013**, the limit for overseas ATM cash withdrawal (including cash advances) of all credit cards will be pre-set as HKD "0". If cardholders need to perform the related services after the effective day of the new measure, cardholders are required to perform overseas ATM cash withdrawal activation, activation period setting and the daily withdrawal limit(s) in advance via JETCO ATMs in Hong Kong, Macau or Mainland China bearing the signage of  or Chong Hing Bank Internet Banking Services (for Our Bank's Internet Banking Services Customers only) starting from **15 January 2013**.

Please note that activation is **not required** for overseas ATM cash withdrawal limit for cardholders who perform cash withdrawal from the JETCO ATMs located in Macau. The JETCO ATMs located in Mainland China will be depending on the banks' network chosen; please perform activation in advance if you have to perform cash withdrawal in Mainland China.

For details, please visit our bank's website www.chbank.com or call Chong Hing Credit Card Customer Services Hotline at 3768 8888 for enquiry.

Remarks:

1. The Bank's current maximum limit of credit card overseas ATM cash withdrawal is HKD10,000 per card per day.
2. If you draw cash from non JETCO network in Hong Kong, activation in advance is not required. However, fees may be collected.